

PROTOKÓŁ NR IV/24
RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE
sala konferencyjna 115 A

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie

z dnia 10 czerwca 2024 roku

czas trwania od 15⁰⁰ do 17²³

W obradach udział wzięli radni oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Otwarcia IV sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie, który poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Pana Bartosza Jabłońskiego Burmistrza Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika Gminy, radnych powiatowych Panią Natalię Burdz, Pana Przemysława Staszaka, Pana Tadeusza Bednarczuka, Panią Agnieszkę Żądętek Dyrektora Przedszkola Baśniowa Kraina, Panią Barbarę Kusal Dyrektora Żłobka, Panią Sabinę Józwiak Dyrektora Centrum Kultury, kierowników jednostek podległych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności:

Lp.	Imię i nazwisko	Obecny	Historia weryfikacji kworum
1	Jerzy Biel	TAK	<ul style="list-style-type: none">• 10.06.2024 15:04 Obecny• 10.06.2024 15:32 Obecny
2	Barbara Grzebyk	TAK	<ul style="list-style-type: none">• 10.06.2024 15:04 Obecny• 10.06.2024 15:32 Obecny
3	Jolanta Kadler	TAK	<ul style="list-style-type: none">• 10.06.2024 15:04 Obecny• 10.06.2024 15:32 Obecny

4	Zbigniew Kołodziej	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
5	Marek Kowalczyk	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
6	Paweł Łysiak	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
7	Anna Makuchowska	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
8	Andrzej Muszyński	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
9	Robert Treller	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Nieobecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
10	Leszek Wieczór	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
11	Joanna Wojciechowska	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
12	Anna Wojtaszek	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
13	Waldemar Wołyniec	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
14	Mirosław Zawadzki	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny
15	Marcin Zbrzyzny	TAK	<ul style="list-style-type: none"> • 10.06.2024 15:04 Obecny • 10.06.2024 15:32 Obecny

Planowany porządek posiedzenia

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco:

- 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.**
- 2. Przyjęcie porządku obrad.**
- 3. Wnioski i zapytania radnych.**
- 4. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy za 2023 rok.**
 - 4.1. Debata.**
 - 4.2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dobiegniewa wotum zaufania.**
- 5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobiegniew oraz sprawozdania finansowego za 2023 rok.**
 - 5.1. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu za 2023 rok.**
 - 5.2. Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dobiegniew za 2023 rok.**
 - 5.3. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.**
 - 5.4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącej udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.**
 - 5.5. Dyskusja.**
 - 5.6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023 rok.**
 - 5.7. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.**
- 6. Podjęcie uchwał w sprawie:**
 - 6.4. zmiany Uchwały Nr VI/60/2003 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Gminy Dobiegniew.**
 - 6.5. zmiany uchwały Nr LXV/423/23 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 23 października 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz Sołtysów i Przewodniczącego Zarządu Osiedla.**
 - 6.6. zmiany uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów.**
- 7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.**
- 8. Komunikaty.**
- 9. Zamknięcie obrad sesji.**

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – poinformował, że to co było ustalone na komisji o wycofaniu uchwały o zmianie podatków została ona umieszczona wcześniej na BIP dlatego

żeby nie wprowadzać mieszkańców, którzy oglądają BIP w błąd musimy ją usunąć z porządku obrad, który jest na tabletach.

Głosowania:

Głosowanie w sprawie: Wprowadzenie do porządku obrad wycofanie uchwały Nr LXV/426/23 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 23 października 2023 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Typ głosowania: Zwykłe	Data głosowania: 10.06.2024 15:07
Tryb głosowania: Zwykła większość	Miejsce: Sala Konferencyjna 115A

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze

Uprawnionych: 15	Za: 14
Zagłosowało: 14	Przeciw: 0
Nieobecni: 1	Wstrzymało się: 0

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe

Lp.	Imię i nazwisko	Głos	Data i czas oddania głosu
1	Jerzy Biel	Za	10.06.2024 15:07
2	Anna Wojtaszek	Za	10.06.2024 15:07
3	Waldemar Wołyniec	Za	10.06.2024 15:07
4	Jolanta Kadler	Za	10.06.2024 15:07
5	Zbigniew Kołodziej	Za	10.06.2024 15:07
6	Marek Kowalczyk	Za	10.06.2024 15:07
7	Paweł Łysiak	Za	10.06.2024 15:07
8	Andrzej Muszyński	Za	10.06.2024 15:07
9	Barbara Grzebyk	Za	10.06.2024 15:07
10	Anna Makuchowska	Za	10.06.2024 15:07
11	Robert Treller	Nieobecny	-----
12	Joanna Wojciechowska	Za	10.06.2024 15:07
13	Mirosław Zawadzki	Za	10.06.2024 15:07
14	Marcin Zbrzyzny	Za	10.06.2024 15:07
15	Leszek Wieczór	Za	10.06.2024 15:07

Marcin Zbrzyzny – radny zapytał co do porządku obrad. Od kilku sesji nie przyjmujemy protokołu z przebiegu poprzedniej sesji do czego zobowiązuje nas Statut Gminy Dobiegniew. Z jakiego powodu?

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – poinformował, że nie ma takiego obowiązku. Protokół jest do wglądu w Biurze Rady. Po każdej sesji jest sporządzony podpisany i złożony w Biurze Rady.

Marcin Zbrzyzny – radny poinformował, że Statut mówi punkt 46 każda sesja zawiera przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – poinformował, że nie praktykujemy tego od kilku lat dlatego, że są do wglądu w Biurze Rady. Jeśli będzie takie życzenie nie ma problemu.

Marcin Zbrzyzny – radny poinformował, że nie chodzi o życzenie tylko przestrzeganie Statutu.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – poinformował, że podporządkujemy się do tego.

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach

Typ głosowania: Zwykłe	Data głosowania: 10.06.2024 15:07
Tryb głosowania: Zwykła większość	Miejsce: Sala Konferencyjna 115A

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze

Uprawnionych: 15	Za: 14
Zagłosowało: 14	Przeciw: 0
Nieobecni: 1	Wstrzymało się: 0

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe

Lp.	Imię i nazwisko	Głos	Data i czas oddania głosu
1	Jerzy Biel	Za	10.06.2024 15:10
2	Anna Wojtaszek	Za	10.06.2024 15:10
3	Waldemar Wołyniec	Za	10.06.2024 15:09
4	Jolanta Kadler	Za	10.06.2024 15:09
5	Zbigniew Kołodziej	Za	10.06.2024 15:11
6	Marek Kowalczyk	Za	10.06.2024 15:08
7	Paweł Łysiak	Za	10.06.2024 15:09
8	Andrzej Muszyński	Za	10.06.2024 15:10
9	Barbara Grzebyk	Za	10.06.2024 15:09

10	Anna Makuchowska	Za	10.06.2024 15:10
11	Robert Treller	Nieobecny	-----
12	Joanna Wojciechowska	Za	10.06.2024 15:10
13	Mirosław Zawadzki	Za	10.06.2024 15:11
14	Marcin Zbrzyzny	Za	10.06.2024 15:10
15	Leszek Wieczór	Za	10.06.2024 15:10

Ad.3. Wnioski i zapytania radnych.

Andrzej Muszyński – radny zapytał o wóz strażacki, która była podejmowana decyzja wspólna o dofinansowaniu. Teraz jest taka sytuacja patowa, że PSP dostała na ten wóz dotacje i te dotacje są u nich i został tylko nasz wkład własny jako gminy i w ten czas będziemy mieli samochód. Bo tak to my gubimy wiarygodność względem Straży Pożarnej i jest to dla mnie niezrozumiałe i dla Strażaków tak samo. Do samochodu na który wyraziliśmy zgodę za poprzedniej rady.

Waldemar Grzankowski- sołtys zwrócił się z prośba do Burmistrza od wszystkich sołtysów o spotkanie z sołtysami do którego nie doszło. Jest kilka spraw do załatwienia dotyczące wsi. W poprzedniej kadencji dążyliśmy do tego bo my sołtysi jesteśmy rozliczani ze swoich prac społecznych żeby to samo dotyczyło radnych co jakiś czas złożył swoją relacje co zrobił na terenie swojego obrębu nie doszło to do skutku. Prosilibyśmy żeby to wprowadzić.

Zdzisław Pajdowski – Przewodniczący Zarządu Osiedla zgłosił problem baraku kolejowego z czerwonej cegły wszystko się tam wali nie jest zabezpieczone.

Przemysław Staszak – radny powiatowy zgłosił problem w imieniu mieszkańców wsi oraz Rady Sołeckiej dotyczący kotłowni w świetlicy wiejskiej w zasadzie gminnej w Ługach. Wiemy, że kominiarz nie zezwolił na dalsze użytkowanie komina. Piec jest w złym stanie. Były plany na postawienie pieca na olej opałowy. Czy są plany na remont kotłowni? Jest tam duże zagrożenia podczas opalania tym piecem jest tam zbiornik wyrównawczy, który jest odkryty przewód jest odprowadzony. Jeżeli ktoś nie rozważnie pali w piecu, a nie ma palacza etatowego to jest problem z bezpieczeństwem można się poparzyć.

Jerzy Biel – radny zapytał Burmistrza Dobiegniewa kiedy będzie otwarcie świetlicy w Mierzęcinie?

Ad.4. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy za 2023 rok.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM poinformował, że obowiązkiem Przewodniczącego RM było na BIP zamieścić informacje o sesji Rady Miejskiej w Dobiegniewie, na której zostanie przedstawiony Raport o stanie Gminy Dobiegniew za 2023 rok. Sesja odbędzie się 10

czerwca 2024 r. o godz. 15:00 w sali konferencyjnej nr 115A Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie przy ul. Obrońców pokoju 24. Zgodnie z art. 28 aa, ust. 7 i 8 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 609 ze zm.) mieszkańcy gminy mogą zabierać głos w debacie nad ww. raportem. W związku z powyższym mieszkańiec, który chciałby zabrać głos w debacie zobowiązany jest złożyć pisemne zgłoszenie do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie, poparte podpisami co najmniej 20 osób. Zgłoszenia będą przyjmowane do dnia 07czerwca 2024 r., do godziny 14:00 w biurze Rady Miejskiej w Dobiegniewie – Urząd Miejski w Dobiegniewie pok. 118. Mieszkańcom będzie udzielany głos według kolejności otrzymanych przez Przewodniczącego zgłoszeń. Liczba mieszkańców mogących zabrać głos w debacie wynosi 15.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM poinformował, że nikt do debaty się nie zgłosił. Debata, która się odbywa w tej chwili jest we własnym gronie. Raport został przygotowany przez Panią Sekretarz. Wszyscy raport otrzymali kto chciał to się zapoznał bardziej szczegółowo kto mniej to już indywidualna sprawa. Czy jakieś uwagi do raportu?

Bartosz Jabłoński - Burmistrz - poinformował, że jeżeli radni nie mają uwagi do raportu to Burmistrz ma uwagi. Raport został przygotowany i na dzień kiedy go przygotowaliśmy został on przekazany radnym i specjalnie nie było wielkich moich uwag do tego raportu natomiast wobec formacji, które biorą okoliczności zostały powzięte tak naprawdę po tym jak ten raport przekazaliśmy radnym miała miejsce wspólna nasza komisja i Szanowna Rada o pewnych naszych wątpliwościach również została poinformowana. Ten raport w moim przekonaniu, czasami jest tak, że człowiek nie wie co ma powiedzieć dlatego, że stanęliśmy w takich okolicznościach kiedy to z punktu widzenia naszego budżetowego i tego co my wysyłamy do Regionalnej Izby Obrachunkowej tego co mieliśmy w planach budżetowych to do tego raportu specjalnie nie można się przyczepić i niby wszystko jest w porządku natomiast okoliczności towarzyszące czyli to jaka skala problemów wypłynęła w naszej spółce PUK Komunalni obnaża ten raport o stanie gminy i pokazuje, że wcale nie jesteśmy w tak komfortowej sytuacji jak by nam się mogło wydawać. W związku z tym, że nie chciałby mieć tutaj i robić tragicznych informacji przedstawiać bo to nie jest moim celem. My chcemy stanąć na wysokości zadania i nie chcemy wystraszyć naszych Partnerów z którymi rozmawiamy. Powiem krótko mamy nad sobą zobowiązania, które nie są wprost wpisane do naszego budżetu na kwotę ponad 5 milionów złotych. Są to zobowiązania które prędzej czy później do nas trafiają. Zobowiązania te są w Spółce naszej PUK Komunalni natomiast my jesteśmy w stu procentowym udziałowcem tej Spółki właścicielem. Staramy się aktualnie, badamy tą sytuację z punktu widzenia prawnego z punktu widzenia naszych Partnerów w województwie na ile możemy te projekty różne

uratować natomiast Burmistrz nie wyobraża sobie żeby nie był maksymalnie szczery. Muszę Wam powiedzieć, że taka sytuacja ma miejsce. My stajemy na wysokości zadania bo gmina się po prostu przejmuje i trzeba pewne zobowiązania i umowy kontynuować i naszym zadaniem jest to zrobić jak najbardziej rzetelnie i ja ze swojej strony obiecuję, że my to wykonamy. Wychodząc troszeczkę dalej my podołamy my zrobimy wszystko, aby ten temat i te problemy, które nas dotknęły zrealizować prawidłowo i z najwyższym standardem jaki jest tylko możliwy i jak gdyby sygnalizuje, że absolutorium nie jako udziela się Burmistrzowi nie poprzednikowi tak samo wotum zaufania. Tylko sygnalizuje, że mamy problem, problem bardzo poważny natomiast jak tutaj siedzimy będziemy z tym problemem sobie próbować radzić i ten problem jest na tyle poważny, że nie da się go rozwiązać bez waszej aprobaty i wiedzy. Nico o Was bez Was cokolwiek by się z tymi niewyrozumianymi problemami działo to wy będziecie maksymalnie rzetelnie o nich informowani dlatego, że na chwilę obecną rozwiązań mamy na stole kilka i tak naprawdę analizujemy, które na chwilę obecną będzie dla nas najlepsze. Wiem, że być może wypowiedz troszeczkę z kategorii enigmatycznych natomiast nie chciałbym też nie mając stu procentowej pewności dowodów na wszystkie okoliczności tej sprawy podejmować pochopnych decyzji i jeszcze nie daj boże kogoś oskarżać żeby ktoś się czuł urażony. Nie o to chodzi my chcemy po prostu stanąć na wysokości zadania i ten temat rozwiązać maksymalnie rzetelnie.

Paweł Łysiak - radny powiedział rozumiem, że będzie spotkanie w tej sprawie z radnymi? Żeby wysłuchać dwóch stron bo ta inwestycja nie ciągnie się od dzisiaj.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że ona się ciągnie nie od dzisiaj bo gdyby się ciągnęła od tego roku same zobowiązania Spółki są z tego roku natomiast umowy przedwstępne, które te zobowiązania spowodowały były zawierane jeszcze w czasie kiedy był przygotowywany ten raport natomiast my wprost w budżecie tych pieniędzy o których ja mówię nie mamy dlatego będzie się to wiązało na pewno z zadłużeniem gminy, natomiast na jaką skalę to my to badamy bo trzeba mieć świadomość jeżeli był by to najczarniejszy scenariusz on się nie musi wydarzyć no to byłyby to zobowiązania do obsłużenia ponad prawie 5 milionów złotych do tego trzeba doliczyć obsługę długu więc to już są znaczne większe kwoty, a to by spowodowało jak gdyby te plany, które czy to ja w kampanii czy Państwo, które tutaj mieliście musielibyśmy wywrócić tak naprawdę do góry nogami bo musielibyśmy się bardzo poważnie zastanowić nad tym co pilne do zrobienia co możemy odpuścić, a wiemy, że mamy różne umowy podpisane na których nam też dość mocno zależy.

Paweł Łysiak - radny powiedział, że w tej sprawie będziemy się spotykali.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że na pewno niema innej opcji jeżeli co cokolwiek byśmy podejmowali jakaś decyzje finansową to my musimy mieć wasza aprobatę do tego. Niczego nie możemy obiecywać dopóki nie będziemy mieć tego skonsultowanego z Radą Miejską. Gwarantuje Wam, że to będzie realizowane na najwyższym poziomie także proszę się spodziewać, że lipiec dla Radnych nie będzie okresem urlopowym, że mimo wszystko będziemy musieli się spotkać czy to będzie na komisjach wspólnych czy w mniej formalnym gronie natomiast będą zapraszani wszyscy, chciałbym żeby w tych rozmowach uczestniczyli wszyscy, ale to będzie oficjalnym kanałem informacja.

Andrzej Muszyński - radny zapytał Burmistrza, że mówimy o 5 milionach zadłużenia 63% jest dotacji z PROW na tą inwestycję. My jako w 2021 roku podjęliśmy uchwałę, że na tą inwestycję wydajemy 1 milion złotych i ta inwestycja miała być zrobiona jako po przez gminę.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że co było w 2021 roku to jest już historia.

Andrzej Muszyński - radny poinformował, że od historii się zaczyna.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że tak, ale dokumenty my analizujemy te, które mamy na chwilę obecną i uprawnienia do podpisania takich zobowiązań. Proszę nie ciągnąć mnie za język bo nie chciał bym powiedzieć zbyt dużo. Możemy się spotkać.

Andrzej Muszyński - radny poinformował, że nie chodzi o ciągnięcie za język chodzi o to co żeśmy ustalali.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że było ustalone coś w 2021 roku te inwestycje nie zostały zrealizowane, a zobowiązania nie zostały podpisane w 2024 roku czyli jesteśmy w zupełnie innych okolicznościach .

Andrzej Muszyński - radny poinformował, że na te zadanie wkład własny był. Po prostu był wtedy zatwierdzony.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że wtedy nie został to zadanie zrealizowane.

Andrzej Muszyński - radny poinformował, że to się ciągnęło z przetargami ze wszystkim.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że w kolejnych latach nie zostało zapisane w budżecie.

Andrzej Muszyński - radny poinformował, że to już nie do nas.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że do nas bo budżet uchwała Rada Miejska to do nas.

Marek Kowalczyk -Przewodniczący RM - poinformował, że one zostały podpisane w WPF dokładnie 21 grudnia 2021 roku w wieloletnim planie finansowym.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że wszystko się zgadza to było w 2021 roku. Raport jest za 2023 rok, a jesteśmy aktualnie w 2024 roku WPF była wtedy niejednokrotnie w

trakcie kadencji zmieniana i budżet również nie jednokrotnie doskonale o tym wiecie, że w trakcie kadencji jest zmieniany więc nie możecie się odnosić do sytuacji z 2021 roku bo to są zupełnie inne okoliczności.

Andrzej Muszyński - radny powiedział, że chodzi mu o to, że było światło zielone na tą inwestycje dane przez gminę.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz powiedział żeby radny Andrzej Muszyński wyobraził sobie, że było światło zielone na tą inwestycję, a ona w tamtym roku nie została zrealizowana ani w 2022 i później jak gdyby tematu w budżecie nie było i pism ze Spółki odnośnie tego aby takie pieniądze zabezpieczyć w budżecie również nie było. Było faktycznie pismo z 2024 roku i wtedy WPF faktycznie było bo być może Pani Skarbnik chciałby się szerzej odnieść natomiast ja też mówię przekazuję informacje takie, które na chwilę obecną posiadam, a to jest sprawa dość mocno rozwojowa.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz zapytał czy Pani Skarbnik chce dorzucić dwa słowa ?

Dorota Kopytek -Skarbnik nie chciał nic dodać.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że my musimy znaleźć sensowne rozwiązanie co do tej sprawy, natomiast jak już te rozwiązanie będziemy mieć na stole to będziemy Was informować co z tym fantem zrobić dalej, natomiast prędzej czy później te tematy na pewno do nas wrócą w jakiej skali to się jeszcze okaże.

Marek Kowalczyk -Przewodniczący RM - poinformował, że muszą wrócić bo musimy za tą inwestycję zapłacić.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, żeby było jasne to jest zobowiązanie Spółki PUK Komunalni nie jest to zobowiązanie wprost Urzędu Miasta Gminy Dobiegniew, natomiast nie jesteśmy osobnymi bytami tylko kopytami związanymi i jeśli nawet by się coś straszego by się wydarzyło to i tak prędzej czy później wróci to wszystko do Gminy Dobiegniew.

Paweł Łysiak - radny powiedział, że czekamy na spotkanie.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że z Panią Skarbnik są już po rozmowach i podjęli decyzję o tym iż żebyśmy mogli racjonalnie i rzetelnie sytuację Spółki sobie zobrazować i być przygotowanym maksymalnie z informacjami dla Was na ile te nasze ruchy są bezpieczne bądź niebezpieczne to w Spółce wykonamy Audyt całkowity, natomiast na naszą niekorzyść działa tutaj czas bo Audytorzy po za tym, że musimy ich znaleźć to sama umowa i samo dofinansowanie o którym mówił też Pan radny one są związane ramami czasowymi i tak naprawdę ta analiza nasza jest związana z tym co się uda uratować czy to jest możliwe czy nie i nie chciałbym też żeby co cokolwiek nas w Spółce zaskoczyło, a mówiąc szczerze mam obawy, że jeszcze może nas coś zaskoczyć. Musimy być rzetelnie przygotowani jeżeli będą jakieś

zobowiązania to my też chcemy wiedzieć na czym stoimy. Informuję, że ten Audyt w Spółce na pewno będzie. Dzisiaj Pani Walendzik z osobą z Urzędu jest w Zielonej Górze będą na ten temat rozmawiać, natomiast to nasi Partnerzy muszą to ocenić i zdecydować.

Ad.4.1. Debata.

Ad.4.2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dobięgniewa wotum zaufania.

Głosowania:

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dobięgniewa wotum zaufania.

Typ głosowania: Zwykłe	Data głosowania: 10.06.2024 15:35
Tryb głosowania: Zwykła większość	Miejsce: Sala Konferencyjna 115A

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze

Uprawnionych: 15	Za: 13
Zagłosowało: 15	Przeciw: 0
Nieobecni: 0	Wstrzymało się: 2

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe

Lp.	Imię i nazwisko	Głos	Data i czas oddania głosu
1	Jerzy Biel	Za	10.06.2024 15:35
2	Anna Wojtaszek	Za	10.06.2024 15:35
3	Waldemar Wołyniec	Za	10.06.2024 15:35
4	Jolanta Kadler	Wstrzymał się	10.06.2024 15:35
5	Zbigniew Kołodziej	Za	10.06.2024 15:35
6	Marek Kowalczyk	Za	10.06.2024 15:35
7	Paweł Łysiak	Wstrzymał się	10.06.2024 15:35
8	Andrzej Muszyński	Za	10.06.2024 15:35
9	Barbara Grzebyk	Za	10.06.2024 15:35
10	Anna Makuchowska	Za	10.06.2024 15:35
11	Robert Treller	Za	10.06.2024 15:35
12	Joanna Wojciechowska	Za	10.06.2024 15:35
13	Mirosław Zawadzki	Za	10.06.2024 15:35

14	Marcin Zbrzyzny	Za	10.06.2024 15:35
15	Leszek Wieczór	Za	10.06.2024 15:35

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM poinformował, że wotum zaufania zostało oddane większością głosów przy dwóch głosach wstrzymujących się.

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM pogratulował Panu Burmistrzowi poinformował, że został obdarowany zaufaniem na obecny rok.

Bartosz Jabłoński - Burmistrz podziękował i tak jak podkreślał wspólnie z pracownikami Urzędu bo Burmistrz sam może nie wiele. Jego praca opiera się na pracy rzetelniej urzędników i pokładam w nich ogromne zaufanie, więc to wotum zaufania dla Burmistrza to jest nie jako wotum zaufania dla całego pionu i kierowniczego bo szeregowie stanowiska, które ciężką pracę wykonują tutaj i ja gwarantuje, że będziecie uzyskiwać ode mnie maksymalną, rzetelną wiedzę bo ten problem musimy rozwiązać sami, natomiast rozwiązania my będziemy przygotowywać gotowe, a wy będziecie doradzać w którym kierunku iść.

Ad.5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobiegniew oraz sprawozdania finansowego za 2023 rok.

Ad.5.1. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu za 2023 rok.

Skarbnik Gminy Pani Dorota Kopytek przedstawiła Uchwała Nr 211/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 10 kwietnia 2024 r. w sprawie wydania opinii o przedstawionym przez Burmistrza Dobiegniewa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pełne wystąpienie Skarbnika gminy Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: <https://radni.tv/transmisja/?id=5371> (0:32:51).

Ad.5.2. Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dobiegniew za 2023 rok.

Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2023 rok przedstawiła Anna Makuchowska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pełne wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: <https://radni.tv/transmisja/?id=5371> (0:41:42).

Ad.5.3. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.

Pełne wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: <https://radni.tv/transmisja/?id=5371> (0:52:08).

Ad.5.4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącej udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa

Pełne wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: <https://radni.tv/transmisja/?id=5371> (0:53:32).

Ad.5.5. Dyskusja.

Jolanta Kadler – radna ma pytanie co do realizacji zadań wieloletnich w naszym sprawozdaniu. Są to zadania i wydatki na programy, projekty lub zadania zawiązane z umowami prywatno publicznymi mamy okres działań przedział od 2023 do 2024 interesują mnie łączne nakłady finansowe. Czy były one zaplanowane w roku 2022-2023 i są aktualne bo nakłady poniesione do końca 2022 – 2023 jest zero czyli rozumiem, że to jest w planie. Czy są zabezpieczone te fundusze na obecny rok do realizacji i czy to jest tylko plan założony do realizacji?

Dorota Kopytek – Skarbnik gminy – poinformował, że tak jak informowała na komisjach WPF w swoich zadaniach na przedsięwzięciach tam są zawarte zadania na które składaliśmy wnioski gdzie otrzymywaliśmy dofinansowanie. Jeżeli były nakłady, nakłady nigdy nie są zerowe może być limit zobowiązań zerowy. Limit zobowiązań jest zerowy wtedy gdy są już podpisane umowy i one są w nakładach to jest ta różnica. Tam gdzie mamy zadania gdzie jeszcze nie mamy podpisanych umów tak jak na ten moment są cmentarze w Dobiegniewie czy na renowację cmentarza Mierzęcina, Stare Osieczno, Radęcina tam mamy jeszcze limit zobowiązań bo na ten moment nie mamy wyłonionych wykonawców. W przedsięwzięciach mamy tylko tam te zadania, które gmina realizuje. Gmina nie realizuje np.: Spółka Komunalna bo to nie jest zadania gminy dlatego tutaj nie będzie przedsięwzięcia. Dlatego w WPF bo przechodzi dłużej niż rok budżetowy w związku z tym albo jest realizacja zadania przez dwa, trzy lata i wtedy jest spłata płatności. Limity są w danym roku wykazane, które są również powiązane z uchwałą budżetową to jest z tej strony sprawdzane. WPF jest na lata 2024-2033 w związku z tym, że my

mamy zobowiązanie w wykupie obligacji, które emitowaliśmy gmina i spłata ostatnia tych obligacji jest w 2023. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych jesteśmy zobligowani do uchwały WPF na lata do ostatniego roku w którym jest spłata zobowiązań. Jeżeli by nie było tej spłaty zobowiązań to mamy dany rok budżetowy plus trzy lata następne WPF. W przedsięwzięciach mamy tylko zadania, które realizujemy, które mamy w budżecie zabezpieczone środki albo realizacja jest na następny rok, ale w tym roku np. będziemy wyłaniać wykonawcę to dotyczy np. zagospodarowanie placu zabaw na placu popegeerowskim. Tam są zabezpieczone środki ale płatność jest na rok 2025 na zabezpieczenie środków.

Jolanta Kadler – radna zapytała żeby analizować te wszelkiego rodzaju zadania trzeba mieć WPF przed sobą i dopiero je porównywać czy są zapewnione czy nie?

Dorota Kopytek – Skarbnik gminy – poinformował, że nie przedsięwzięcia to są zadania inwestycyjne. Kiedyś inny był załącznik nie było WPF tylko Wieloletnia na inwestycje zadanie tutaj mamy w WPF, ale to co jest w przedsięwzięciach automatycznie jest również w załączniku Nr 1 gdzie mamy plan finansowy prognozę planu finansowego na 2025, a znowu 2024 to co mamy realizujemy w tym roku wszystko jest to co się znajduje w uchwale budżetowej.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – poinformował, że był to rok wyjątkowy osiemdziesiąt dwa miliony rekord wszech czasów gminy Dobiegniew. Czy się kiedyś ten budżet powtórzy, oby. Tym bardziej, że w trakcie roku wartość środków trwałych się zwiększyła o dość pokaźną kwotę pięćdziesiąt milionów było. Czytając opinię RIO i Komisji Rewizyjnej wydaje mi się, że budżet udany zeszłoroczny.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz Dobiegniewa poinformował, że z punktu widzenia tych rewelacji o których informowałem wcześniej to analizując te dokumenty to też byłem członkiem komisji rewizyjnej to my opieraliśmy się na dokumentach, które też dostawaliśmy więc nie było się do czego przyczepić ponieważ problemy, które ja mówię to nie są problemy, które są zapisane w naszym budżecie. My z punktu widzenia budżetowego to jest tutaj wszystko ok natomiast jak gdyby sygnalizuje, że jest to wszystko połączone i te konsekwencje, które gdzieś tam nas czekają będziemy musieli się z nimi zmierzyć one są związane z czasem przeszłym bo to się z nikąd nie wzięło natomiast ten stan, który jest omawiany tutaj jest jaki jest i jest prawidłowy.

Ad.5.6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023

rok.

Głosowania:

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023 rok.

Typ głosowania: Zwykłe	Data głosowania: 10.06.2024 16:09
Tryb głosowania: Zwykła większość	Miejsce: Sala Konferencyjna 115A

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze

Uprawnionych: 15	Za: 15
Zagłosowało: 15	Przeciw: 0
Nieobecni: 0	Wstrzymało się: 0

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe

Lp.	Imię i nazwisko	Głos	Data i czas oddania głosu
1	Jerzy Biel	Za	10.06.2024 16:09
2	Anna Wojtaszek	Za	10.06.2024 16:09
3	Waldemar Wołyniec	Za	10.06.2024 16:09
4	Jolanta Kadler	Za	10.06.2024 16:10
5	Zbigniew Kołodziej	Za	10.06.2024 16:10
6	Marek Kowalczyk	Za	10.06.2024 16:09
7	Paweł Łysiak	Za	10.06.2024 16:09
8	Andrzej Muszyński	Za	10.06.2024 16:09
9	Barbara Grzebyk	Za	10.06.2024 16:09
10	Anna Makuchowska	Za	10.06.2024 16:10
11	Robert Treller	Za	10.06.2024 16:09
12	Joanna Wojciechowska	Za	10.06.2024 16:10
13	Mirosław Zawadzki	Za	10.06.2024 16:10
14	Marcin Zbrzyzny	Za	10.06.2024 16:09
15	Leszek Wieczór	Za	10.06.2024 16:10

Ad.5.7. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.

Głosowania:**Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dobięgniewa.**

Typ głosowania: Zwykłe	Data głosowania: 10.06.2024 16:10
Tryb głosowania: Zwykła większość	Miejsce: Sala Konferencyjna 115A

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze

Uprawnionych: 15	Za: 15
Zagłosowało: 15	Przeciw: 0
Nieobecni: 0	Wstrzymało się: 0

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe

Lp.	Imię i nazwisko	Głos	Data i czas oddania głosu
1	Jerzy Biel	Za	10.06.2024 16:11
2	Anna Wojtaszek	Za	10.06.2024 16:11
3	Waldemar Wołyniec	Za	10.06.2024 16:11
4	Jolanta Kadler	Za	10.06.2024 16:11
5	Zbigniew Kołodziej	Za	10.06.2024 16:11
6	Marek Kowalczyk	Za	10.06.2024 16:10
7	Paweł Łysiak	Za	10.06.2024 16:11
8	Andrzej Muszyński	Za	10.06.2024 16:11
9	Barbara Grzebyk	Za	10.06.2024 16:11
10	Anna Makuchowska	Za	10.06.2024 16:11
11	Robert Treller	Za	10.06.2024 16:11
12	Joanna Wojciechowska	Za	10.06.2024 16:11
13	Mirosław Zawadzki	Za	10.06.2024 16:11
14	Marcin Zbrzyzny	Za	10.06.2024 16:11
15	Leszek Wieczór	Za	10.06.2024 16:10

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – pogratulował Panu Burmistrzowi absolutorium udzielone jednogłośnie.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz serdecznie podziękował ma świadomość tego, że jest to trudne absolutorium.

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie:

Ad.6.1. zmiany Uchwały Nr VI/60/2003 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Gminy Dobiegniew.

Głosowania:

Głosowanie w sprawie: zmiany Uchwały Nr VI/60/2003 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Gminy Dobiegniew.

Typ głosowania: Zwykłe	Data głosowania: 10.06.2024 16:12
Tryb głosowania: Zwykła większość	Miejsce: Sala Konferencyjna 115A

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze

Uprawnionych: 15	Za: 9
Zagłosowało: 15	Przeciw: 6
Nieobecni: 0	Wstrzymało się: 0

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe

Lp.	Imię i nazwisko	Głos	Data i czas oddania głosu
1	Jerzy Biel	Przeciw	10.06.2024 16:13
2	Anna Wojtaszek	Za	10.06.2024 16:12
3	Waldemar Wołyniec	Za	10.06.2024 16:12
4	Jolanta Kadler	Przeciw	10.06.2024 16:12
5	Zbigniew Kołodziej	Za	10.06.2024 16:13
6	Marek Kowalczyk	Przeciw	10.06.2024 16:12
7	Paweł Łysiak	Przeciw	10.06.2024 16:12
8	Andrzej Muszyński	Za	10.06.2024 16:12
9	Barbara Grzebyk	Przeciw	10.06.2024 16:12
10	Anna Makuchowska	Za	10.06.2024 16:12
11	Robert Treller	Za	10.06.2024 16:12
12	Joanna Wojciechowska	Za	10.06.2024 16:12

13	Mirosław Zawadzki	Za	10.06.2024 16:12
14	Marcin Zbrzyzny	Za	10.06.2024 16:12
15	Leszek Wieczór	Przeciw	10.06.2024 16:12

Ad.6.2. zmiany uchwały Nr LXV/423/23 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 23 października 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz Sołtysów i Przewodniczącego Zarządu Osiedla.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz – poinformował, że uczestniczył w komisji i uważa, że temat powinniśmy poruszyć. Temat dotyczy Sołtysów dlatego, że inicjatorem uchwały jest Klub Radnych. Generalnie chodzi o to iż nie chcemy Was zmuszać radni wyszli z inicjatywą to jest ich projekt, że nie chcą Was zmuszać byście musieli bezwzględnie być na sesji i za waszą nie obecność ewentualną na sesji nie będziecie z tego tytułu karani, że będziecie mieć potrącenia. Wnikliwie opowiedział by to Pan Marcin. W związku z tym, że były wątpliwości na komisji uważam, że Sołtysi powinni na ten temat się wypowiedzieć. To jest kwestia, która dotyczy Sołtysów. Możecie oglądać sesję online i tak naprawdę jak ktoś będzie chciał to zawsze na sesję jesteście zaproszeni i mile widziani, natomiast z tego powodu, że nie będziecie radni taką inicjatywę podjęli nie powinniście z tego tytułu być karani. Ja uważam, że tak powinno być chociaż by z jednego względu ja byłem radnym więc będąc radnym chroni mnie, że tak powiem przepis, który mówi, że pracodawca specjalnie mi łaski nie robi i mnie zwolnić na czas obrad musi natomiast, Wy też pracujecie i dla Was jest czasami jak hebraistyka. My jesteśmy chronieni, a Wy macie pod górkę. Wniosek jest zasadny jeśli Pan Marcin ma coś do dodania to bardzo proszę.

Marcin Zbrzyzny – radny poinformował, że odpowie na pytania jeżeli się pojawią z Państwa strony bo Pan Burmistrz dosyć wyczerpująco przedstawił ten projekt.

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że dieta jest rekompensata za uczestnictwo w sesjach. Przewodniczący powiedział, że nie wyobraża sobie żeby sołtysów nie było na sesji. Według niego ta uchwała doprowadzi do tego, że sołtysów nie będzie, a może w ogóle tak cały paragraf znieśmy niech radni też nie przychodzą będziemy się wtedy o kworum modlić.

Zdzisław Pajdowski – Przewodniczący Zarządu Osiedla poinformował, że popiera sołtysa z Wołogoszczy bo jest taka prawda jeżeli się uczestniczy jak nie to za co zapłacić. Za to, że gdzieś tam sobie chodzę i na sesji się nie udzielam.

Marek Wardziak - sołtys poinformował, że kilka lat temu była podjęta taka uchwała i Wojewoda ją odrzucił to było ze 6 lat temu jeszcze w poprzedniej kadencji.

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że oglądając sesje online nie będziecie mieli możliwości zadawania pytań ani do radnych ani do Burmistrza.

Paweł Łysiak – radny poinformował, że ma to być taka motywacja, żeby przyjść na ta sesję bo sołtys przestanie chodzić, a tak naprawdę mówimy o 15% bo i tak jako sołtys dostajesz.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz – szczęśliwy, że nic o was bez nas to nie, że ja kogoś do czegoś namawiam tylko uważam, że powinniście rzetelnie wiedzieć co z czym się je bo być może z tych procentów to nie jasno dziś wynikało także Szanowna Rada będzie podejmować decyzję .
Dziękuję za każdy głos bo to chodzi o to żebyście Wy się wypowiedzieli.

Marcin Zbrzyzny – radny odniósł się do tych pytań i poinformował, że żadna ustawa nie zobowiązuje Państwa do udziału w sesjach Rady Miejskiej to jest Państwa wyłączna decyzja. W ustawie jest zapisane, że Sołtys może brać udział w sesjach. Poprzednia rada wprowadziła takie ograniczenia związane z potrącaniem Państwa diet to są dwa przypadki jeżeli nie uczestniczycie w sesji bądź nie uczestniczycie w posiedzeniach sołtysów. Nasze rozwiązanie proponuje, żeby to była Państwa własna wola dlatego, że posiedzenia Rady Miejskiej nie są Państwa podstawowym obowiązkiem. Państwo macie tyle obowiązków w terenie, że mieszkańcy oceniają Państwa nie za to czy przyjdziecie na sesje tylko za to czy będziecie w Sołectwie czy ich uwagi zostaną rozwiązane przez Państwa. Na każdej sesji oczywiście możecie Państwo uczestniczyć o każdej sesji jesteście informowani przez Przewodniczącego bo jest do tego zobowiązany ustawą. Macie Państwo do dyspozycji porządek obrad jeżeli znajdziecie w porządku punkt, który dotyczy Was bezpośrednio chcecie wziąć udział w dyskusji oczywiście zawsze sesja jest dla was otwarta i możecie w niej uczestniczyć. Zwolnienie z obowiązku uczestnictwa związane jest przede wszystkim z dietą jeżeli z jakiś przyczyn nie możecie Państwo uczestniczyć nie chcielibyśmy, żeby z tego tytułu mieli potrącaną dietę. Jeżeli chodzi o decyzję Wojewody nie znam tej decyzji do czego się ona konkretnie odnosiła, ale na pewno się nie odnosiła do przedmiotu tego żebyście Państwo nie byli karani za brak udziału w sesji dlatego , że w ciągu ostatniego pół roku w województwie lubuskim podjęto sporo uchwał związanych z wynagrodzeniem Sołtysów i diet Radnych i każda z tych ostatnich ich uchwał nie zawierała takiego zapisu, który jest w obecnej uchwale Rady Miejskiej w Dobiegniewie ani w Siedlisku ani w Zbąszynku ani w Otyniu ani w Krzęcinie nigdzie Sołtysi nie są karani za brak udziału w sesji. To rozwiązanie ma za zadanie postawić Państwa w sytuacji, której to wy podejmujecie decyzję czy jest taka potrzeba żebyście przyjeżdżali na sesję czy nie. Dieta jest rekompensata, a nie jest rekompensata za to, że Państwo

przyjedziecie na sesję. Rekompensata za ten wkład i pracę którą wkładacie Państwo na terenie swojego sołectwa.

Jolanta Kadler – radna poinformowała, że ma propozycję nic o nas bez nas więc mam propozycję do Sołtysów proszę porozmawiać widzę, że jesteście zaskoczeni dlatego przedyskutujcie między sobą mamy tych Sołectw sporo, więc nie tylko trzy, ale pozostałe i dopiero wtedy zapoznamy się z waszym zdaniem. Myślę, że to jest najistotniejsze rozwiązanie i wasza decyzja będzie, a co do zmian w Statucie myślę, że one są potrzebne wraz ze zmieniającymi się przepisami, ale do tego musi być powołana komisja statutowa i wtedy wszystkie propozycje rady razem zebrane pomału ruszą żeby zmienić w ogóle statut naszej gminy, a na razie bym proponowała żeby sołtysi między sobą na spotkaniu omówili te kwestie. Marcin Zbrzyzny – radny poinformował, że jeżeli chodzi o Statut, Statut jest podległy ustawie i ustawa jasno definiuje, że Radny może uczestniczyć nie ma obowiązku. Chciałbym zauważyć, że prawo nie jest stanowione dla jednego przypadku tylko to jest uniwersalne. Staramy się tworzyć takie prawo, które będzie przez lata funkcjonowało ze względu na to kto będzie pełnił rolę sołtysa.

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że radny mówił na komisji, że było to konsultowane z sołtysami jeśli sobie dobrze przypominam. Mam wątpliwości tym bardziej, że sołtysi reprezentują Sołectwo na zewnątrz gminy, a posiedzenie rady Miejskiej według mnie bardzo ważne wydarzenie w skali gminy.

Iwona Dyrda – sołtys zaproponowała żeby na następnej sesji podjąć decyzję. Przedyskutujemy sobie jeszcze to na spokojnie. Przesunąć ten temat na następną sesję.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że opcje są następujące pewnie Pan Przewodniczący za chwile powie na dzień dzisiejszy uchwała jest w porządku obrad i powinna być procedowana więc chyba, że potrzebne jest Wam 5 minut przerwy i rozmawiacie.

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że sołtysi muszą się naradzić nie wiadomo jaki wynik głosowania będzie jeśli uchwała przejdzie większością głosów to będzie podjęta jeśli nie przejdzie to zawsze można do niej wrócić ponownie. Zgodzimy się z sołtysami jeśli się wypowiedzą. Jak będą chcieli wrócimy do tematu jeszcze raz.

Głosowania:

Głosowanie w sprawie: zmiany uchwały Nr LXV/423/23 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 23 października 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz Sołtysów i Przewodniczącego Zarządu Osiedla.

Typ głosowania: Zwykłe	Data głosowania: 10.06.2024 16:26
------------------------	-----------------------------------

Tryb głosowania: Zwykła większość	Miejsce: Sala Konferencyjna 115A
-----------------------------------	----------------------------------

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze

Uprawnionych: 15	Za: 4
Zagłosowało: 15	Przeciw: 10
Nieobecni: 0	Wstrzymało się: 1

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe

Lp.	Imię i nazwisko	Głos	Data i czas oddania głosu
1	Jerzy Biel	Przeciw	10.06.2024 16:26
2	Anna Wojtaszek	Przeciw	10.06.2024 16:26
3	Waldemar Wołyniec	Za	10.06.2024 16:26
4	Jolanta Kadler	Przeciw	10.06.2024 16:26
5	Zbigniew Kołodziej	Przeciw	10.06.2024 16:26
6	Marek Kowalczyk	Przeciw	10.06.2024 16:26
7	Paweł Łysiak	Przeciw	10.06.2024 16:26
8	Andrzej Muszyński	Przeciw	10.06.2024 16:26
9	Barbara Grzebyk	Wstrzymał się	10.06.2024 16:26
10	Anna Makuchowska	Przeciw	10.06.2024 16:26
11	Robert Treller	Za	10.06.2024 16:26
12	Joanna Wojciechowska	Przeciw	10.06.2024 16:26
13	Mirosław Zawadzki	Za	10.06.2024 16:26
14	Marcin Zbrzyzny	Za	10.06.2024 16:26
15	Leszek Wieczór	Przeciw	10.06.2024 16:26

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – poinformował, że za podjęciem uchwały były 4 głosy, przeciw 10 głosów uchwała została odrzucona. Tak jak się umówiliśmy Państwo Sołtysi przedyskutujcie między sobą na następnym spotkaniu jeśli będzie taka wola wracamy do tematu.

Ad.6.3. zmiany uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – poinformował, że nic się tutaj nie zmienia poza jednym nazwiskiem.

Głosowania:

Głosowanie w sprawie: zmiany uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów.

Typ głosowania: Zwykłe	Data głosowania: 10.06.2024 16:27
Tryb głosowania: Zwykła większość	Miejsce: Sala Konferencyjna 115A

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze

Uprawnionych: 15	Za: 15
Zagłosowało: 15	Przeciw: 0
Nieobecni: 0	Wstrzymało się: 0

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe

Lp.	Imię i nazwisko	Głos	Data i czas oddania głosu
1	Jerzy Biel	Za	10.06.2024 16:28
2	Anna Wojtaszek	Za	10.06.2024 16:27
3	Waldemar Wołyniec	Za	10.06.2024 16:28
4	Jolanta Kadler	Za	10.06.2024 16:27
5	Zbigniew Kołodziej	Za	10.06.2024 16:27
6	Marek Kowalczyk	Za	10.06.2024 16:27
7	Paweł Łysiak	Za	10.06.2024 16:27
8	Andrzej Muszyński	Za	10.06.2024 16:28
9	Barbara Grzebyk	Za	10.06.2024 16:28
10	Anna Makuchowska	Za	10.06.2024 16:27
11	Robert Treller	Za	10.06.2024 16:28
12	Joanna Wojciechowska	Za	10.06.2024 16:28
13	Mirosław Zawadzki	Za	10.06.2024 16:28

14	Marcin Zbrzyzny	Za	10.06.2024 16:28
15	Leszek Wieczór	Za	10.06.2024 16:28

Ad.7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz odpowiedź na pytanie pierwsze dotyczące ciężkiego samochodu Szanowni Radni powzięliście ode mnie informacje o naszej bardzo trudnej sytuacji to zobowiązanie, które wiązało by się z zakupem tego samochodu to jest znalezienie w naszym budżecie siedemset siedemdziesiąt tysięcy złotych. W moim przekonaniu na chwile obecną nas na ten wydatek po prostu nie stać i tak naprawdę nie wiemy na czym stoimy i za chwile z jak dużą skalą problemową będziemy musieli się zetknąć. Dzisiaj rozmawiałem Komendant dzisiaj do mnie dzwonił odpisałem, że przedstawię informację Radzie Miejskiej. Dzisiaj musimy podjąć decyzję w którą stronę idziemy bo oczywiście jeżeli rada mi powie, że ja mam kupić to my poszukamy tych pieniędzy i weźmiemy kredyt i kupimy, natomiast ja sygnalizuję, że to zadanie na chwile obecna uważam za zagrożone i w okolicznościach których się znaleźliśmy powinniśmy je odwlec w czasie czyli na kolejny rok przełożyć oczywiście jeżeli nam fundusze pozwolą.

Andrzej Muszyński – radny poinformował, że tu jest takie zaawansowane poczynania, że oni już dostali dotacje na to. Jeżeli my nie podejmiemy teraz decyzji wiążącej to oni będą musieli tą dotację oddać.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że generalnie Burmistrz nie bywa złośliwy, ale czasami jest to odpowiem. Nie zrobiliśmy euforii dźwięku argumentowaliśmy tym, że nie mamy podpisanej umowy i mamy tutaj dokładnie taką samą sytuację. Umowa nie jest podpisana wysłaliśmy tylko pisma intencyjne tym, że jesteśmy zainteresowani tym programem natomiast nie jesteśmy zobowiązani żadną umową.

Andrzej Muszyński – radny poinformował, że wie, że nie jesteśmy związani żadną umową, ale chodzi o to prestiż nasz jako gminy bo teraz tak były podpisane jakieś tam intencje i oni w tym kierunku poszli, że już załatwili dotacje.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że w momencie kiedy dotacja była organizowana ja pana komendanta poinformowałem o tym, że nowy burmistrz jeszcze nie potrafi na sto procent odpowiedzieć czy my w tym roku budżetowym to zadanie zrealizujemy dlatego chociaż by z tego względu, że nowy burmistrz ani jednego radnego nie wprowadził. Burmistrz może był chciał kupić samochód, ale rada mogłaby się nie zgodzić, więc jeżeli rada mi powie, że my mamy z Panią Skarbnik te pieniądze znaleźć to my je znajdziemy.

Andrzej Muszyński – radny poinformował, że dla niego było by to zasadne bo oni już mają na to pieniądze wymagany by był samochód ciężki u nas są tereny leśne.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że w żaden sposób nie neguje tego to co mówi radny Muszyński bo ja jestem zwolennikiem tylko, że bezpieczeństwo powinno być na najwyższym poziomie. Wydaje mi się, że nasza Straż Pożarna na chwilę obecną jest wyposażona całkiem nieźle to nie znaczy, że kolejny samochód to nie jest dobry kierunek tyle, że ja Pana informuję o tym, że my najprawdopodobniej nie jesteśmy w stanie tego obsłużyć finansowo przy zobowiązaniach jakie za chwilę nas będą czekały. Proponuję takie rozwiązanie, że po sesji się spotkamy jeżeli ja od rady dostane jasny przekaz, że mamy ten samochód kupić bez względu na to jakim kosztem to będzie realizowane to burmistrz jest od tego żeby wykonywać polecenia rady.

Andrzej Muszyński – radny poinformował, że zostaniemy po sesji.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM przypomniał, że była taka sytuacja, że jeżeli Dobiegiew ciężki bojowy to automatycznie jedno z aut przechodzi do remizy do Radęcina i Radęcin zyskuje samochód taka była umowa.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że w żaden sposób tego nie neguje ja tylko sygnalizuje, że na chwilę obecną w moim przekonaniu i myślę, że za chwilę oddam mikrofon Pani Skarbnik uważamy, że nas na ten wydatek nie stać co nie znaczy, że nie zrealizujemy tego zakupu w przyszłym roku bądź w roku kolejnym. Rozmawiałem z panem Komendantem Straży Pożarnej i on powiedział, że nie zrealizowanie tego w tym roku nie jest dla nich żadnym problemem tak samo jak my zrezygnujemy z tej umowy to dla nich również nie jest problem takie sytuacje po prostu się zdarzają. To co będziemy realizować rozwiązania z PUK Komunalni to też pewnie będą się wiązały z tym pewnie, że część dotacji oddamy bo to będzie jedno z rozwiązań. To nie jest tak, że to jest jeden problemem wozu strażackiego to jest trochę bardziej skomplikowana sytuacja.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM przypomniał, że więcej pytań było.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że wie myślał, że jakaś dyskusja jeszcze będzie.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że chodzi o pytanie Pana Grzankowskiego to ja uważam, że przed sesją to jest tak napięty termin, że nie warto spotykać powinniśmy mieć jakiś taki dzień tylko dla siebie i jeżeli o mnie chodzi to ja bym najchętniej muszę zapytać Was jak wolicie czy wolicie tydzień wcześniej burmistrz Was informuję ustalamy, że każdy poniedziałek. Pani Sekretarz pięknie notuje proszę zapisać żeby burmistrzowi nie umknęło.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM przypomniał, że tydzień przed sesją są komisje.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że tak po prostu zaproponowałem żeby był dzień na którym byśmy się umówili i on by był w kalendarzu. Burmistrz poinformował odnośnie drugiego pytania potrzebowałbym wsparcia Pana Przewodniczącego bo ja nie mam narzędzi takich aby kogokolwiek musztrować żeby zdawał relacje myślę, że to jest bardziej intencja Sołtysów i prośba bym powiedział do Radnych bo ja zmusić nie mogę, aby jakieś raporty do Sołectw spływały z pracy uważam to za dobrą praktykę, natomiast nie mam narzędzie żeby zmusić. Czy Pan Przewodniczący się odniesie?

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM poinformował, że się nie odniesie ponieważ nie ma Facebooka i żadnych raportów na Facebooku nie będę udzielał. Ja jestem aktywny w terenie pyzatym w każdy czwartek pełnię dyżur w Biurze Rady jeśli któryś z Radnych chce przyjść, jeśli ktoś ma jakieś pytania do Radnych zapraszam.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że może odpowiedzieć tyle nie mam narzędzia aby zmusić to jest dobra wola radnego czy jakieś sprawozdanie czy będzie się z wami spotykał. Joanna Wojciechowska -radna powiedziała jeżeli jest tu wniosek sołtysów o nie przychodzenie na sesję to dlaczego radnych mamy zmuszać do sprawozdań.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że dlatego powiedział, że nikogo nie zmusza nie ma narzędzi.

Waldemar Wołyniec – radny powiedział żeby nie doszło do sytuacji takiej, że w terenie jeżeli będziemy zapytani jako radni z innego okręgu ja powiem to nie jest mój okręg nie możemy iść w takim kierunku.

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM poinformował, że jesteśmy radnymi całej gminy nie tylko swojego okręgu wyborczego reprezentujemy całą gminę.

Waldemar Wołyniec – radny powiedział, że nie zabieram pracy innemu radnemu to nie będę musiał odmawiać bo jeżeli będę w Sławicy czy w Słonowie ktoś mi zada pytanie podjąć sprawę to ja tą sprawę podejmę, ale jeżeli powiem słuchaj ja temu radnemu który ty masz zabierać mu roboty żeby sprawozdania pisać.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o pytanie Pana Przewodniczącego Zarządu Osiedla Pana Pajdowskiego to budynek kolejowy czerwonej cegły ja zakładam, że to jest stara lokomotywnia jedyne co możemy zrobić to nie nasz grunt napisać wniosek i tu mówię to oficjalnie proszę Pana Domagałę aby wystosować pismo do PKP o zagospodarowanie, a przede wszystkim o zabezpieczenie tego terenu.

Kolejne pytanie Pana Przemysława Staszaka kotłownia Świetlicy po za kotłownią to ja już wiem tu pewnie Pani Sołtys się do mnie uśmiechnie o dachu. Jeżeli chodzi o samą kotłownię na chwilę obecną w tym roku budżetowym my nie mieliśmy zapisane żadnej modernizacji

żadnych remontów w przedmiocie wymiany pieca ja takich informacji nie powziąłem. Sygnalizuje mi tu Pan Domagała, że istniała by możliwość ewentualnie zamontowania tam pieca, który aktualnie funkcjonuje na ulicy Szkolnej, ale on niedługo zostanie zdemontowany bo tam będziemy mieć ogrzewanie gazowe natomiast ja bym nie chciał próbować takich rozwiązań, które załatwiają temat krótkoterminowo tym bardziej, że te ogrzewania olejowe nie nazwał bym modernizacją roku nie jest to też ekologiczne. My jesteśmy po spotkaniu w zeszłym tygodniu w Zielonej Górze gdzie w ramach projektu my to aktualnie konstytuujemy dopinamy o do 17 czerwca chcemy wysłać roboczą strategię gminy Dobiegniew w ramach naszego Porozumienia Partnerstwa Północ Zawsze Razem więc tam w tej strategii mamy wpisane między innymi modernizację i tam jest nastawienie na te ekologiczne rozwiązania więc jeżeli możecie jeszcze chwile poczekać to poszedłbym w tym kierunku, natomiast jeżeli będzie to temat niecierpiący zwłoki to zapraszam w trójkę się z Panem Domagałą spotkamy i pomyślimy o rozwiązaniach takich na teraz ewentualnie chociaż nie lubię takiego klejenia uważam, że jak coś robić to powinniśmy to robić już na sto procent i żeby to spełniało przede wszystkim satysfakcjonowało wszystkie strony. Chyba się jednak umówimy na jakąś rozmowę i spróbujemy ten temat sygnalizuje, że w tym roku przed sezonem grzewczym może być trudne chociaż mnie martwi ta informacja o kominiarzu.

Przemysław Staszak- radny powiatowy podziękował za odpowiedź, ale tak naprawdę to nie jest kwestia Panie Burmistrz, że my na coś czekamy my nie musimy czekać bo to jest budynek gminy my tylko sygnalizujemy o problemie, że jest nie odebrany komin i o to tak naprawdę chodzi i chcieliśmy jako mieszkańcy jakiegoś nowego pieca bo my tego nie obsługujemy. Tak jak wspominałem to nie jest nasz budynek my tylko informujemy o problemie.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że tym bardziej wizję lokalną zrobimy sobie w terenie i na pewno do tej sprawy się odniesiemy.

Waldemar Wołyniec odniósł się do tego tematu chodzi o ten wyciek z tego zbiornika w tamtym roku to już było zgłaszane na komisji i to może nie dużym kosztem żeby ten zbiornik z tą wodą bo to scenę zalewa bo to był największy problem przy nie odpowiednim grzaniu wody, woda się zagotuje i wylatuje ta woda na scenę uszkadza tam, a nie dawno był tam remont. Jeszcze jest taka sprawa żeby jakby kto wynajmuje salę po tej imprezie czy jakimś wydarzeniu bo ja byłem w zeszłym roku i widziałem sytuację sześć taczek żeśmy wywieźli popiołu bo po jakiejś imprezie nie może do czegoś takiego ktoś tą salę wydaje, ktoś tą salę odbiera i nie może być, że następny przychodzi wynajmować salę i sprzęta po kimś sześć taczek popiołu wywozi żeby sołtysi dopilnowali tego przy tych salach żeby to miało ręce i nogi. Sołtysi żeby zwrócili uwagę w jakim stanie jest sala oddana. W zeszły roku byłem przy tym nie wiem kto tą imprezkę

prowadził przed dożynkami, ale nie może być sytuacji, że przy piecu leży sześć taczek popiołu. Nie myślę nawet żeby sołtys szedł tam zamiatać cokolwiek robił, ale zwrócić uwagę ktoś te klucze wydaje ja tych kluczy nie mam.

Waldemar Grzankowski - sołtys poinformował, że źródła ciepła nie można powierzyć każdemu to trzeba rozwiązać inaczej. Z poprzednia panią burmistrz miał propozycję koncepcje bo rozmawiała z nami na ten temat uruchomienia audytu i założenia fotowoltaiki i pomp ciepła na świetlicach żeby zrobić to nowocześnie natomiast w świetlicy w Ługach problem jest wieloletni i wymaga modernizacji, natomiast problem tego sprzętania jak Pan mówi faktycznie chodzę i sprzętam po kimś to nie jest tak prosto.

Marek Kowalczyk - Przewodniczący RM poinformował, że pierwsza osoba z brzegu nie ma prawa wejść do kotłowni.

Waldemar Wołyniec - radny poinformował, że w piecu się samo nie pali. Wszystko wiemy tylko tam jakiś ludek nie wchodzi i nie pali po nocach bez naszej wiedzy. Ten popiół gdzieś się zbiera ktoś pali i za to odpowiada. Jest zima jest impreza każdy nie może, ale wchodzi i pali. Nie powinien palić nie było by problemu jak Pan Straszak zgłaszał o piecu o paleniu o cieknącej wodzie, a tam ciągle woda kapie po ścianie idzie woda. Budynek był niedawno remontowany tam ścina po prostu gnije sam był świadkiem tego.

Andrzej Muszyński - radny poinformował, że dlatego resumując sołtysi powinni być na sesjach i oni takie tematy poruszają. Jeżeli nie będzie na sesji to on nie będzie wiedział nic.

Marek Kowalczyk - Przewodniczący RM zapytał czy wszystkie już pytania były?

Bartosz Jabłoński – Burmistrz odniósł się do tego co poprzednicy mówili Panie Waldemarze dwóch Waldemarów. Temat jest bardziej skomplikowany niż mogłoby się wydawać musimy go w takim razie na pewno przedyskutować z sołtysami i ja już na to spotkanie zapraszam Pana Daniela. My oddając komuś świetlicę podpisujemy umowę więc być może trzeba zmodyfikować umowę, ale przedyskutujemy to z sołtysami bo oni wiedzą najlepiej jakie są faktyczne potrzeby i być może jakie zapisy tam zrobić, natomiast ja sobie nie wyobrażam żeby faktycznie w tych piecach paliły osoby gdzieś nie postronne proszę tego nie robić.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz -poinformował, że ostateczne pytanie zostało Mierzęcina otwarcie świetlicy. Pani Sołtys czy już trafiła do nas informacja ile tych stołów tam potrzeba czy nie trafiła? Proszę spróbować policzyć bo żebyśmy mogli gościć kogokolwiek to jeszcze trochę musimy w tą świetlicę zainwestować kupić jakieś krzesło, stół jak będziemy mieli wtedy zrobimy otwarcie bo na chwilę obecną wolałbym żeby świetlica była wyposażona tak jak powinna być. Proszę o to Panią Skarbnik żeby pieniądze się znalazły na wyposażenie świetlicy tylko Panią Sołtys proszę w granicach zdrowego rozsądku.

Marek Kowalczyk - Przewodniczący RM przeprosił Pana Karola Golca ponieważ umówiliśmy się na punkt trzeci, ale schował się gdzieś w kącie. Pan Karol Golec Przewodniczący Zarządu SGO5 spotkanie Zarządu się odbyło prosimy o kilka informacji.

Karol Golec - poinformował, że faktycznie odbyło się spotkanie Zgromadzenia Celowego Związku Gmin na którym wybrano nowe władze Celowego Związku chodzi mi o Zgromadzenie, a także o Zarząd. Tak to jest, że czas leci kadencje mijają. Moja kadencja w Celowym Związku gmin jako Przewodniczący minęła Panie Przewodniczący ma Pan racje była to funkcja społeczna. Tą funkcję pełniłem przez pięć i pół roku ponad po krótko wszyscyutko powiem, że w trakcie mojej kadencji pracy społecznej przeprowadziłem dwa przetargi włącznie z całym Zarządem i ze Zgromadzeniem wybudowaliśmy w gminie Dobiegniew na nowym miejscu PSZOK jest wybudowany nowy piękny PSZOK czekamy tylko na doprowadzenie wody umowy są już podpisane tylko kwestia wykonania samej pracy fizycznej. Przeprowadziliśmy wybudowaliśmy w Górkach Noteckich nowy PSZOK tam jest już odebrany on działa. Złożyliśmy dokumenty o nowe rozdania na PSZOK w Strzelcach Krajeńskich i w Zwierzyniu także z mojej strony myślę, że ja się spełniłem w tym. Ktoś powiedział, że śmieci, śmieci, ale ja w tych śmieciach dobrze się czułem. Ja tam się troszeczkę spełniałem fajnie. Dziękuję za możliwość uczestniczenia w sesjach bo wtedy mogłem przebywać dzisiaj jest to moja ostatnia sesja. Starłem się jak mogłem myślę, że spełniłem swoje zadanie.

Marek Kowalczyk - Przewodniczący RM podziękował Panu Karolowi za pięć i pół roku społecznej działalności na rzecz tej naszej gminy Dobiegniew.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz -poinformował, że Panu Karolowi dzisiaj podziękowaliśmy i ja raz jeszcze dziękuję za dobrze wykonaną pracę w moim przekonaniu przede wszystkim społeczną chylę czoła wiele rzeczy się udało i myślę, że to najważniejsze. Odchodzi Pan ze Związku nie na tacy tylko z mieczem.

Marek Kowalczyk - Przewodniczący RM zapytał Pana Burmistrza czy nasi Przedstawiciele gdzieś w Zarządzie są?

Bartosz Jabłoński – Burmistrz -poinformował, że za chwilę bo chciałem w komunikatach.

Ad.8. Komunikaty.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz – poinformował, że ukonstytuowały się nowe władze Przewodniczącym Zarządu została Pani Magdalena Szydełko, Wiceprzewodniczącym zaproponowano mi to stanowisko, natomiast z racji tego, że czekają mnie tutaj poważniejsze sprawy wszystkie są poważne może to złe słowo natomiast Wiceprzewodniczącym został Pan

Karkoszka myślę, że to jest dobry kandydat ma doświadczenie w tej materii, natomiast Pan Neuman i Pan Jabłoński zostali Członkami Zarządu i tak naprawdę ten Zarząd jest 4 osobowy nie chcieliśmy doprowadzić do sytuacji w której to bezpośrednio władarze lub osoby wskazane przez burmistrza bo tak jest w przypadku Strzelec Krajeńskich będą w tych strukturach funkcjonowały. Mamy swoich Przedstawicieli również w komisji rewizyjnej i komisji skarg i wniosków jest to Pani Sołtys Ania przepraszam Sołtysi Radna w jednej osobie Pani Anna jest w komisji rewizyjnej natomiast Pan Kołodziej skarg i wniosków. Tak wyglądają aktualnie struktury.

O samochodzie rozmawialiśmy i jeszcze będziemy rozmawiać po sesji chwilę. Trafiło do nas pismo z KOWR ponieważ była taka intencja, że będzie realizować w Rolewicach drogę przy wsparciu tych środków natomiast KOWR powołał się tam na przepisy, które zdyskwalifikowały tą inwestycje, że oni nie mogą brać udziału w jej kosztach z tego tematu musimy się na razie wycofać. Powziąłem decyzję o tym aby ponownie spróbować sprzedać szkołę w Radęcinie więc zleciliśmy wycenę tego obiektu i jak będziemy ją mieli to będziemy ogłaszać przetargi i zobaczymy kto się do tego przetargu stawi. Rozmawialiśmy z Nadwarciańskim SIM z instytucją, która ma wybudować nam obiekt w którym będą mieszkania na wynajem na chwilę obecną na pewno będą brali od nas dokumenty i będziemy decydować w jakiej skali jakiego rodzaju będzie to w ogóle obieg. Oni przedstawili nam kilka koncepcji natomiast to jak ostatecznie ona będzie to też będzie determinował miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego były konsultacje społeczne w tej materii i wskazana została działka przy budynku wielofunkcyjnym przy ulicy Staszica i my to podtrzymujemy, że tamta realizacja ma nastąpić. Będą to mieszkania jedno dwu pokojowe nie duże nie będą to mieszkania dla rodzin wielodzietnych, które mogłyby się pomieścić raczej jest to kierunek ten o którym mówię tutaj już zmian nie będzie. Mieszkania będą też na preferencyjnych czynszach. Jeżeli ktoś będzie zarabiał dużo to też nie będzie się w ten program łąpał nie będzie mógł tych mieszkań wynajmować. Są to mieszkania przeznaczone dla osób usytuowanych, które będą się mieściły w widełkach odpowiednich. Myślę, że możemy zdradzić tą informację około 20 zł za metr mieszkania jeżeli chodzi o wynajem powiedzmy czterdziesto metrowe mieszkanie wynajem jest osiemset złotych nie oszukujmy się jak byśmy dzisiaj chcieli czterdziesto metrowe mieszkanie w Dobiegniewie wynajmując pewnie jest znacznie więcej, a tu będzie standard taki, że jest to przede wszystkim nowe. Jest tam forma dochodzenia do własności natomiast co do zasady to idzie troszeczkę z boku od razu mówię przede wszystkim preferowany jest na zasadzie najmu my aktualnie w tej sprawie tej Spółce SIM Nadwarciański mamy udziały z tego tytułu, że dotacja, która była przeznaczona na realizację tego przedsięwzięcia myśmy ją przekazali to jest nasz

wkład własny, natomiast w momencie kiedy prześlemy działkę w całości nam udział w całej strukturze własnościowej nie zatrzymujemy tego projektu uważamy go za dobry więc te rozmowy trwają zobaczymy jak będzie z realizacją. Ten obiekt będzie budowany w technologii modułowej tak, że ta firma nam powiedziała, że jak oni uzyskają, wejdą na budowę to się wydarzy naprawdę szybko to powstanie. Zobaczymy jak będę miał więcej informacji już koncepcję wizualną to z pewnością Szanowną Radę poinformuję i to pokażemy. Jeżeli chodzi o Dobiegniew CUP to tak jak mówiliśmy odbędzie się w formule jednodniowej 29 czerwca. Mamy już komplet drużyn w tak naprawdę w jednej kategorii mamy kilka wolnych miejsc, ale tyle ile ich jest to już bez problemu ten turniej zrealizujemy tak, że działamy natomiast tak jak wspominałem na komisji na sesji też była o tym mowa ale nie będziemy na pewno realizować na hura byle jakiego koncertu żeby go tylko zrealizować. Jesteśmy w takiej sytuacji, że musimy te nasze finanse oglądać i nie robić byle co uważam, że nie warto. Zakończenie na pewno zrobimy takie z żeby dzieci były zadowolone, natomiast jeżeli chodzi o jakieś takie wydarzenie plenerowe żeby było coś dla naszych mieszkańców i przede wszystkim dla młodzieży to nad tym tematem pochylimy się na pewno w wakacje no i wtedy spróbujemy zorganizować coś przyzwoitego ale moja w tym głowa żeby zorganizować w to lokalne gremia, które w tym wydarzeniu by nam spróbowały pomóc. Korzystając z okazji dziękuję wszystkim Sołtysom którzy organizowali Dzień Dziecka dziękuję, że mogłem z Wami być gdzie nie mogłem to przepraszam mam taką prośbę bo u Was jest tak przyjemnie tak fantastycznie, że błagam Was w przyszłym roku nie pokrywajcie tych imprez przede wszystkim czasowo i bądźcie wyrozumiali też dla Jabłoni to też jest nasze duże wydarzenie też za to wydarzenie Pani Sołtys i Panu Bogdanowi i Pani Sabinie serdecznie dziękuję, że stanęliście na wysokości zadania ja jestem z Was dumny, że z takim wsparciem burmistrz nie wiele musi się tam troszczyć wszystko jest dopracowane perfekcyjnie i za to Wam serdecznie dziękuję, dziękuję, że tam mogłem być z wami bo po prostu udało się wyśmienicie. Jeśli chodzi o rewitalizację o której wspominałem to się wiąże z takimi dwoma dokumentami czyli planem ogólnym, który defakto poprzednia rada już uchwaliła do tego tematu podchodzimy i nie będziemy się zatrzymywać chcemy to realizować dość szybko bo żebyśmy mogli tą rewitalizację realizować to my musimy mieć ten plan ogólny i tak zwany GPR. Do tej pory nasza rewitalizacja opierała się na lperze, a teraz ten dokument jak by on wygasł musimy mieć nowy. Te dokumenty są dość kosztowne natomiast, plus jest taki, że mamy dofinansowanie na te dokumenty więc na pewno będziemy chcieli je realizować to będą też dokumenty, które będą podlegały konsultacją więc będziecie możliwość dużą wkładu w te dokumenty i ja do tego zachęcam, zapraszam dlatego, że zawsze powtarzam kiedyś krytykowałem tą rewitalizację, a później się okazało, że Dobiegniew zrobił to

pilotażowo wiele osób pewnie nam później zazdrościło. My się nad tym tematem pochyliliśmy więc ja uważam, że to jest dobry kierunek i od razu sygnalizuje, że rewitalizacja aktualnie ma ogromny nacisk na taki charakter społeczny i ekologiczny z naciskiem na społeczny. Dzisiaj już nam Pan Marszałek sygnalizował, że gładzenie ścian i klejenie dziur to jest żadna rewitalizacja. Dzisiaj musimy mieć pomysły dobre takie, które będą angażować i pokazywać przede wszystkim, że te pomysły, które chcemy realizować to są pomysły dla społeczeństwa. Musimy to dobrze umotywować i myślę, że to jest słuszny kierunek. W dniu kiedy omawialiśmy te tematy związane z rewitalizacją podpisaliśmy w Urzędzie Marszałkowskim umowę na drzewa miiododajne to była nie duża umowa, ale uważam, że szalenie ważna dlatego, że ta nasza świadomość ekologiczna wzrosła i wiemy jak bardzo potrzebne nam są pszczoły, pszczelarze taki ukłon w stronę tych gremiów chociaż by pszczelarskich ale też ja osobiście uważam jak jeżdżę po naszych sołectwach to gdzieś gdzie są stare aleje poniemieckie wiśniowe czy śliwkowe one tam zawsze pięknie wyglądały tak, że cieszę się, że w tym kierunku tych roślin miiododajnych idziemy i dziękuję za ta umowę, że mogliśmy podpisać. Porozumienie terytorialne to jest też temat, który się konstytuuje mamy tu pewne zaległości powiem to wprost kampania wyborcza spowodowała to, że gdzieś tam nie wszystko zostało zapięte na ostatni guzik teraz musimy się nad tematem pochylić dość szybko i obiecaliśmy naszej instytucji zarządzającej, że 17 czerwca do konsultacji wyślemy strategię i tu te prace zaawansowane były już przyzwoicie ja nie wywracałem tego do góry nogami gdzieś tam uznałem zresztą pani z instytucji zarządzającej mówiła, że w trakcie można pewne modyfikować robić, natomiast mamy tak mało czasu, że wywrócenie już tego co zostało zrobione do góry nogami też by to się odwlekło i spowodowało by, że projekt mógłby być zagrożony dlatego, że my tą strategię musimy mieć uchwaloną do końca tego roku aby móc korzystać ze środków zewnętrznych. Był też u mnie pan podwykonawca z Firmy Orange będą realizowane światłowody w Dobiegniewie Pani Alicja Król będzie miała sporo pracy bo tam będą też uzgodnienia z nami. Ja generalnie dostane jeszcze bo nie wpłynęły do mnie dokumenty bo prosiłem tego pana aby wysłał mi lokalizację w których gdzie ten światłowód będzie realizowany. Niektóre tematy mnie trochę zdziwiły bo to jest tak realizowane tak, że jak ktoś kiedyś to zapotrzebowanie i to ja pamiętam jak pani burmistrz to na sesji mówiła że były strony internetowe gdzie to zapotrzebowanie zgłaszać i teraz jest tak jak ja spojrzałem na mapy zobaczymy jak się do tego Orange będzie odnosił bo jeszcze na ten temat będę rozmawiał, ale my jako gmina do końca nie jesteśmy stroną dlatego, że jak ja patrzyłem na mapę są sytuacje, że wyobraźmy sobie naszą ulicę Brzozową to jest koło Osiedla Marzeń i teraz jeżeli ostatni dom na przykład na tym Osiedlu zawnioskował o światłowód i zadbał o swój interes, a lokale

wcześniej nie to oni zrobią światłowód prace ziemne bo ciągną to tej ostatniej lokalizacji, a te wcześniejsze są praktycznie nie uwzględnione. Ten pan na chwilę obecną mi powiedział, że będą z Orange jeszcze rozmawiać. Tak naprawdę w tych przedsięwzięciach najdroższe są prace ziemne więc jeżeli oni to będą wykonywać być może uda się że na tamtym etapie będą stawiać te skrzynki i te inne osoby będą wyposażane w ten światłowód, natomiast ja dziś tego obiecać nie mogę jest to duże przedsięwzięcie ja też się dopytywałem bo zawsze nie martwiłem światłowody wtedy gdy na wsi idą góra i robi się Bangladesz. Mam nadzieję, że Chomętowo się nie obrazi na mnie ale to jest taki przykład, że jednak jak jest to w ziemi to wygląda to lepiej, natomiast nie wszędzie da się to w ziemi zrobić z różnych względów. My na to do końca nie mamy wpływu, natomiast mamy wpływ możemy to zawsze zablokować na jakimś etapie i ktoś po prostu światłowodu nie będzie mieć. Wiele prac będzie wykonane ziemią natomiast sygnalizuje, że część tych tematów to będą rozwiązania na powietrze czyli będziemy tam gdzieś tam na pewno konsultować i próbować z mieszkańcami wyjaśniać. Jak ktoś nie będzie chciał to nie będzie chciał i już i nie będzie miał światłowodu. Ja z racji tego, że gdzieś w tej branży byłem to do światłowódów zachęcam to jest naprawdę inna jakość pracy i to jest przyszłość. Dzisiaj nawet satelity nie musimy mieć tylko tak naprawdę stremujemy to z internetu. Światłowód to jest to medium, które pozwala nam funkcjonować w XXI wieku przyzwoicie. Zorientuję się bo mam kontakt do tego pana natomiast nie mam pewności dlatego nie analizowałem adresów dokładnie więc nie wiem wprost kto tylko tak sobie rzuciłem okiem gdzie będzie dość sporo adresów na przykład w Radęcinie będzie oni idą w te białe plamy gdzie są jakieś miejsca gdzie tego internatu do tej pory nie było to naprawdę całkiem przyzwoicie to wyglądało na mapie. Ja powiem tak kiedyś był taki program Lubuska Unia Światłowodowa pamiętam jak pracowałem w Lasach Państwowych swoje wszystkie leśniczówki do tego projektu zgłosiłem pamiętam jak te wnioski wysyłałem i dzisiaj patrząc na to, które lokalizacje będą spinane w tym projekcie, ale te lokalizacje takie trudne szalenie oddalone. Zachęcam do tego zgłaszajcie się to jest strona gov.pl proszę się tam rejestrować być może, że to będzie moment kiedy oni zobacz, że jest zainteresowanie i się pochylą nad tematem wnikliwiej naprawdę to będzie duże przedsięwzięcie jeżeli chodzi o światłowody w Dobiegniewie.

Marek Kowalczyk -Przewodniczący RM poinformował, że w ziemi są autostrady, ale zjazdy trzeba robić samemu.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz - poinformował, że ciężko jest do tego się odnieść nie znam skali tego przedsięwzięcia kiedy to było natomiast ja mówię o tym co będzie za chwilę i uważam to za projekt dobry i jeżeli będziecie mieć okazje to zachęcam do tej strony internetowej gov.pl żeby swoje lokalizacje zgłaszać być może jeszcze piłka w grze. To jest teraz

kwestia Orange jeżeli on będzie widział potencjał będzie chciał. Nie znam ram tego projektu bo czasami jest tak, że coś jest rozpatrywane zero jedynkowo, że jeżeli został podpisany projekt, że idą do ostatniej lokalizacji bo rozpatrują to zero jedynkowo może się tak zdarzyć.

Będzie dobiegać umowa w związku SGO5 i to będzie kolejne duże przedsięwzięcie no i znowu będziemy się borykać się z problemem naszej Spółki i tego, że do tej pory oni te śmieci obsługiwali jakim sprzętem dysponują doskonale wiemy sami tego nie będą w stanie wykonywać jak związek do tego będzie podchodził na chwilę obecną brak danych problemem się jeszcze nie zajmujemy bo puki co przetarg jest aktualny, natomiast musimy wiedzieć, że kwestie problematyczne z tym się pojawiają, a was pytam przede wszystkim jedno pytanie żeby wiedział jaka w tej materii odnajdować. Aktualnie w Dobiegniewie funkcjonuje punkt przeładunkowy wiemy z czym to się je jak to wygląda i będą potrzebował od was deklaracji czy ten punkt przeładunkowy w Dobiegniewie będziemy utrzymywać może to będzie nasze narzędzie negocjacji do tego żeby Spółka mogła realizować dalej jako pod wykonawca sprawy związane z szeroko rozumianą gospodarkę śmieciową. Dzisiaj na pewno tego nie przesądzimy tylko sygnalizuje, że będą to tematy, które będą wymagały pochylenia się i naszej decyzji co z tym fantem dalej robimy. Jeżeli będziemy chcieli się tego punktu pozbyć to będzie to ten moment kiedy będziemy mogli to zrobić.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz – poinformował, że przekazuje mikrofon Pani Natalii Burdz przychodzi do nas z fantastycznymi wiadomościami.

Natalia Burdz – radna powiatowa podziękował za zaproszenie i możliwość zabrania głosu na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej poinformował, że przygotowała kilka kwestii, które w ciągu ostatniego miesiąca, które były podejmowane przez Zarząd Powiatu strzelecko-drezdeneckiego z moich inicjatyw jako radnej żebyście Państwo na bieżąca byli w temacie to co dotyczy przede wszystkim naszej gminy Dobiegniew. Z informacji bieżących o przebudowie drogi powiatowej jeżeli chodzi o ulice Mickiewicza obecnie na budowie są prowadzone prace zakończające inwestycję wylewanie mas bitumicznych i dzięki interwencji naszego radnego Przemysława Staszaka i Starosty zostanie rozwiązana sprawa spornego zgłoszonego poprzez mieszkańców hydrantu przy wejściu do kościoła. Hydrant ten zostanie zamieniony na podziemny. Planujemy, że inwestycja zostanie ostatecznie odebrana już w lipcu bieżącego roku ruch zostanie dla mieszkańców puszczony. W ostatnim tygodniu odbyłam spotkanie z lekarzami ginekologami położnymi i panią Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia w Drezdenku jest wola i chęć otwarcia poradni K w Dobiegniewie i szkoły rodzenia. W dniu jutrzejszym odbędzie się kolejne spotkanie w tej sprawie z Panem Burmistrzem i Panią Prezes szpitala mam nadzieje finalizujące już rozmowy bo zdrowie i życie naszych mieszkank jest najważniejsze proszę radnych o

wsparcie i inicjatywę. Interweniowałam w sprawie rozkładu godzin i przystanków nowo otwartej linii autobusowej na trasie Radęcin Gorzów Wlkp. przez Drezdenko, której organizatorem jest Urząd Marszałkowski Województwa Lubuskiego wspólny apel zmiany rozkładu godzin poparł Burmistrz Dobiegniewa, Burmistrz Drezdenka i Starosta Powiatu strzelecko-drezdeneckiego za co bardzo dziękuję. Od 1 lipca nastąpi zmiana rozkładu godzin pierwszego kursu, który swoją trasę rozpocznie w Radęcinie około godziny 7 rano szczegółowe informacje zostaną podane publicznie. Kolejny problem jaki zgłosili mieszkańcy na wyżej wymienionej trasie nie był wpisany Słonów i na dzień dzisiejszy autobus na tym przystanku się nie zatrzymuje. Po kolejnej mojej interwencji od 1 lipca autobus będzie się zatrzymywał się w Słonowie na drodze wojewódzkiej w kierunku Drezdenka, a także będzie wjeżdżał do Słonowa drugiego przystanek koło kościoła. Niestety w drodze powrotnej autobus nie może zatrzymywać się na Słonowie pierwszym przy drodze wojewódzkiej bo nie ma tam wyznaczonego przystanku autobusowego, ale w drogach powrotnych będzie wjeżdżał do wioski. Trzeba by było sprawę przystanków na Słonowie pierwszy uregulować i rozpocząć procedurę by taki powstał i w tej kwestii też proszę o pomoc i wtedy możemy z Urzędem Marszałkowskim wrócić do rozmów. Jeśli chodzi wiem, że kolega radny Przemysław już wspominał o remoncie drogi powiatowej na odcinku Bogdanka Sitnica na ostatnim posiedzeniu sesji ja tylko wspomnę, że w marcu bieżącego roku została podpisana umowa na opracowanie dokumentacji projektowej. Ta dokumentacja projektowa już jest ukończona w ciągu ostatnich dwóch tygodni odbyło się spotkanie Starosty z Nadleśnictwem Głusko w celu wspólnej realizacji zadania jak tylko pojawi się dofinansowanie z funduszu leśnego to taki wniosek Starostwo niezwłocznie złoży. Tak jak wspominał wszystko jest gotowe do realizacji kwestia tylko znalezienia odpowiednich środków. Zachęcam wszystkim do pracy na rzecz naszej gminy jako radna powiatu deklaruje chęć pełnej współpracy z Radą Gminy z Burmistrzem Dobiegniewa w obszarach swoich kompetencji i możliwości.

Marek Kowalczyk -Przewodniczący RM podziękował radnej powiatowej Pani Natalii Burdz. Jolanta Kadler – radna zapytała a pytanie związane z poradnią diabetologiczną naszego lekarza czy faktycznie uzyskał zgodę czy coś Pani wie na ten temat? Czy są jakieś utrudnienia w prowadzeniu tej poradni?

Natalia Burdz – radna powiatowa poinformowała, że to już do Burmistrza.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz -poinformował, że będzie poradnia diabetologiczna w Dobiegniewie, natomiast ja czekam z niecierpliwością na ten odbiór ulicy Mickiewicza bo chciałbym to realizować już tak jak bóg przykazał żebyśmy mieli to już w nowej siedzibie natomiast jeżeli będą okoliczności, które spowodują wydłużanie się nie daj boże tego

przedsięwzięcia, ale ma tutaj informacje, że chyba nie to wtedy byśmy ta poradnię realizowali oczywiście tam gdzie mamy aktualnie przychodnię tymczasowa, natomiast poradnia diabetologiczna będzie, a być może coś więcej proszę mi jeszcze chwilę dać. Nie chce zdradzać wszystkiego natomiast takie rozmowy są prowadzone i z panem Jakowczukiem też się będę w niedługim czasie widział. Chciałbym jeszcze powiedzieć 15 i 16 czerwca na naszym Jeziorze Osiek odbędą się Regaty „Memoriał Jeńców Oflagu II C Woldenberg” będziemy mieć gości z Czech właśnie Czesi nie mają dostępu do morza a żeglują będą goście z Niemiec jesteśmy współorganizatorem jako patronat nad tym mamy więc jakąś skromną kwotę UKS Żagiel wsparli oni realizują to z Przystani Jacht Klubu. Jeżeli ktoś będzie nad jeziorem to będzie na pewno co oglądać bo te żaglówki zawsze pięknie się prezentują. Zapraszam Państwa żeby gdzieś tam na Osieku się pojawić kto lubi oczywiście i kto ma ochotę, chęć bo to zawsze jest w moim przekonaniu promocja gminy na najwyższym poziomie i wtedy możemy się chwalić tym co mamy, a że grono będzie międzynarodowe to tym bardziej warto.

Przemysław Staszak – radny powiatowy poinformował, że komunikat dla wszystkich zwrócić się do Pań Sołtysek i Panów Sołtysów w drugiej połowie sierpnia nasze Koło Gospodyń Wiejskich chce zorganizować pierwszy turniej piłki siatkowej plażowej. Prosiłbym o rozmowy ze swoimi mieszkańcami zorganizowanie drużyny wstępnie powiem, że drużyny mieszane 5 osobowe do tego 5 osób rezerwowych. Takie zawody byśmy zorganizowali w drugiej połowie sierpnia. Jeżeli będę miał informację 16 czerwiec to jest magiczna data prosiłbym o zgłoszenie drużyn i wtedy zaproszę kapitanów czyli Sołtysów zaprosimy na spotkanie do Ługów i omówimy dokładny regulamin zawodów. Drużyny mieszane raczej pełnoletnie i 5 osób 5 osób rezerwowych. Puchar Przewodniczącej Koła Gospodyń Wiejskich. Na pewno zwrócimy się do Pana Burmistrza o wsparcie na razie jest pomysł prosiłbym o zgłaszanie drużyn i działamy i bawimy się.

Marek Kowalczyk -Przewodniczący RM poinformował trener, masażysta chętnie widziany.

Andrzej Muszyński – radny poinformował, że ma komunikat zaprasza wszystkich na Noc Świętojańską 22 czerwca na godzinę 20.00.

Bartosz Jabłoński – Burmistrz miał prośbę po spotkaniu z Komendantem Powiatowym Policji i naszym Komendantem gminnym Panem Zbigniewem Ignasiakiem mam prośbę oczywiście jeżeli jest to możliwe nie będzie to jakimś problemem, aby zapraszać go też na sesje on chciałby być dosłownie na początku być może będą do niego pytania, uwagi wątpliwości on by chciał je na bieżąco wyjaśniać. Zasygnalizował, że nie chce nas tutaj na początku będzie a później będzie się ulatniał jeśli nikt nie będzie miał do niego pytań. Proszę pod rozwagę wsiąść będzie to decyzja oczywiście Pana Przewodniczącego.

Marek Kowalczyk -Przewodniczący RM poinformował, że już za dwa tygodnie jest sesja poświęcona bezpieczeństwu gminy Dobiegniew Kierownik Posterunku Policji osobiście był przeze mnie zaproszony, ale będą też Komendanci z Województwa z Policji ze Straży Pożarnej nasi lokalni Naczelnik OSP. Zapraszamy wszystkich na ta sesję. Sesja bardzo ważna dla naszej gminy.

Marek Kowalczyk -Przewodniczący RM przypomniał, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jutro się zbiera o godzinie 14.30.

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął IV Sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym gościom.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant

Katarzyna Górniacka

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Dobiegniewie
/-/ Marek Kowalczyk